



To: Provincial / Territorial Associations

From: Mathieu Boucher, Head of Development & Operations
Jen Milligan, Domestic and Member Service Coordinator

Date: October 19, 2020

Subject: NCCP Skills and Tactics Theory Online Pilot Course English

Cycling Canada (CC) is seeking interest from coaches to participate in a Skills and Tactics Online Pilot Course on November 2, 4, 9 and 11. The course will be presented in English by Chantal Thompson. This course is a pilot for the online delivery of Skills and Tactics Theory and will be offered for free.

We will require a minimum of 6 participants for the course to run and we will cap registration at 12. Registration for the course will be open until October 29.

Coaches must take the [Cycling Canada Cycling Foundations Course](#) (\$15) and the [NCCP Emergency Action Plan](#) (free in the Locker) by November 1. [NCCP Making Ethical Decisions](#) will need to be completed before taking Basic Cycling Skills.

Please take the time to see the new coaching pathway [here](#).

Prerequisites:

- [Cycling Canada Cycling Foundations Course](#)
- [NCCP Emergency Action Plan](#)

Registration Fee: Free

Registration:

- Interested Coaches can [register here](#)

Schedule:

- November 2, 4, 9 and 11 from 6:00 pm to 8:00 pm EST



Aux: Associations provinciales/territoriales

De: Mathieu Boucher, Chef développement et opérations
Jen Milligan, Coordinatrice domestique et services aux membres

Date: 19 octobre 2020

Sujet: NCCP Skills and Tactics Online Pilot Course English

Cyclisme Canada (CC) sollicite l'intérêt d'entraîneurs pour participer à une formation pilote en ligne sur les habiletés et les tactiques en cyclisme le 2, 4, 9 et 11 novembre. La formation sera présentée en anglais par Paul Jurbala. Cette formation est un pilote pour la prestation en ligne du volet théorie de la formation habiletés et des tactiques en Cyclisme. La formation sera gratuite.

Nous avons besoin d'un minimum de 6 participants afin de pouvoir offrir la formation et nous limiterons les inscriptions à 12. L'inscription à la formation sera ouverte jusqu'au 29 octobre.

Les entraîneurs doivent suivre la formation les [Fondements du Cyclisme](#) (15 \$) et le [Plan d'action d'urgence PNCE](#) (gratuit dans le casier) avant le 1 novembre. La [Prise de décisions éthiques \(PDE\)](#) devra être complété avant de suivre la formation sur les compétences de base en cyclisme.

Merci de prendre le temps de consulter le nouveau cheminement de l'entraîneur [ici](#).

Prérequis:

- [Fondements du Cyclisme](#)
- [Plan d'action d'urgence PNCE](#)

Inscription :

- Les entraîneurs intéressés peuvent [inscrire ici](#)

Frais d'inscription : Gratuit

Horaire :

- 2, 4, 9 et 11 novembre de 18 h 00 à 20 h 00 HNE